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To: sebastian.visser@quicknet.nl
Cc: hw-Griffie 
Subject: Beantwoording vragen nav cie S&R 7 mei 2019

Beste Sebastian,

Hierbij de beantwoording door het college van je vragen over de APV.

Met vriendelijke groet,

Hans Wijnveen

| H. (Hans) Wijnveen CMC |waarnemend-raadsgriffier|Gemeente Heerhugowaard |

| Postbus 390, 1700 AJ Heerhugowaard | Parelhof 1, 1703 EZ Heerhugowaard |

| T (072) 57 55 468 | M (06) 22973249 | gemeentebestuur. heerhugowaard.nl|

Na afloop van de commissievergadering d.d. 7 mei jl. kregen we vanuit de griffie nog de volgende vraag van raadslid Sebastiaan Visser 

(201919461). Het betreft het voorstel tot wijziging van de apv. 

Wij hebben nog geen inhoudelijk antwoord gekregen vanuit het college over de vraag of het wenselijk is om een rookverbod in te stellen tijdens 
droge periodes in brandgevoelige omgevingen en of het college wel genoeg bevoegdheden heeft om dit in te stellen? 

In de huidige Apv, en ook in de nieuw voorgestelde apv, is geen rookverbod opgenomen. De model Apv van de VNG bevat wel een artikel, dat 

als volgt luidt:

Artikel 2:18 Rookverbod in bossen en natuurterreinen 

1. Het is verboden in bossen, op heide of veengronden dan wel in duingebieden of binnen een afstand van dertig meter daarvan:

a. te roken gedurende een door het college aangewezen periode;

b. voor zover het de open lucht betreft, brandende of smeulende voorwerpen te laten vallen, weg te werpen of te laten liggen.

2. Het verbod is niet van toepassing op situaties waarin wordt voorzien door artikel 429, aanhef en onder 3��, van het Wetboek van Strafrecht.

3. Het verbod in het eerste lid, aanhef en onder a, is voorts niet van toepassing voor zover het roken plaatsvindt in gebouwen en aangrenzende erven.

Tot op heden werd dit artikel in Heerhugowaard niet gemist, omdat wij niet te maken hebben met brandgevoelige bossen, extreme droogte. 

Om geen onnodige regels op te nemen, is er daarom voor gekozen dit artikel niet over te nemen van de VNG.

Wij hebben de brandweer gevraagd of zij nog steeds achter deze keuze staan, nu we vorig jaar wel te maken hebben gehad met een periode 

van extreme droogte. De brandweer heeft daarop te kennen gegeven dat zij opname van een dergelijke verbodsbepaling (nog) niet nodig acht. 

Zie hieronder de reactie van de brandweer. 

��De volgende branden hebben zich voorgedaan: 
Op 27 juli 2018 stonden in het Park van Luna (achter de BP) enkele bomen in brand. Dit was ten tijde van de extreme droogte. De brand was 
relatief snel onder controle. 
Op 5 augustus 2018 was er een bermbrand nabij het Waarderhout. Snel ontdekt en snel geblust.
Op 13 april 2019 was er sprake van brandstichting in het Waarderhout. Snel ontdekt en snel geblust.

Een rookverbod voor de natuurgebieden in Heerhugowaard is vanuit de brandweer niet noodzakelijk. De uitbreidingskans- en snelheid is immers 
minder groot door de soort begroeiing en daarnaast zijn de afmetingen van de natuurgebieden beperkt. 

De toegankelijkheid voor brandweervoertuigen is daarentegen beperkt, wat logisch is gezien het karakter en de omvang van de natuurgebieden. 
Een eventuele brandweerinzet zal daarom altijd meer tijd kosten. In de historie is dit echter vanuit de brandweer nooit een aanleiding geweest 
om andere voorzieningen of een rookverbod te vragen.

Een rookverbod helpt mogelijk naar de toekomst met toenemende perioden van extreme droogte wel bij het voorkomen van branden. De vraag 
is dan of een rookverbod het juiste middel is, of dat voorlichting bij de ingang van het gebied wellicht net zoveel effect heeft. Dit is wellicht meer 

een vraagstuk voor de natuurbeheerder en de gemeente��.

Wij zien daarom op dit moment geen noodzaak om de Apv op dit punt aan te passen. 

Van: sebastian.visser@quicknet.nl <sebastian.visser@quicknet.nl> 

Verzonden: woensdag 8 mei 2019 09:47

Aan: hw-Griffie <griffie@heerhugowaard.nl>

CC: milootje11 <milootje11@gmail.com>; amerongen_van_yannick@hotmail.com; m.douma <m.douma@atlascollege.nl>

Onderwerp: IN BEHANDELING HW (E201919461) Vragen nav cie S&R 7 mei 2019

Geachte griffie,

Tijdens de commissie werd uitleg gegeven vanuit de ambtelijke organisatie op onze vragen via de juridisch adviseur, waarvoor dank. 

Een heel helder verhaal.



Alleen hebben wij nog geen inhoudelijk antwoord gekregen vanuit het college over de vraag of het wenselijk is om een rookverbod 

in te stellen tijdens droge periodes in brandgevoelige omgevingen en of het college wel genoeg bevoegdheden heeft om dit in te 

stellen? 

Zou u deze vragen naar het college willen sturen?

Alvast bedankt.

Met vriendelijke groet,

Sebastian Visser
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